

**DATA-SHEET**

SPECIFICATION & DATA SHEET 物质规格数据表		Chemical Analysis: 化学分析	
Product Code: 产品编码	SP3003 5 000 99	Chemical Name: 化学名称	Notack - 507
Trade Name: 商品名称	Notack - 507	CAS No.: CAS 编号:	---
Synonym 同类名称	---		

Product Information: 产品资料*****Specification 规格**

Appearance (visual inspection): 外观(目测)	Off-white Thick Liquid 灰白色厚液体	Density (kg/l, gr/cc) 密度	±0.9
Odor 气味	Mild 淡味		

*****Typical Properties 主要特性**

Notack-507 is an anti-tack between surface of green compound, it can be used for most of rubber like, NR SBR BR. IIR etc.Produces an excellent anti-tack effect and perfect surface appearance without any whitish or dusty in the rubber surface.Have a good emulsion stability, which cause no solution homogeneity, no settling or floating problem.Has no effect in the building tack.	Notack-507 是绿色化合物表面之间的防钉剂,可用于大多数橡胶,如 NR SBR BR. IIR 等。具有良好的抗粘结效果和完美的表面外观,橡胶表面无任何白色或灰尘。具有良好的乳化液稳定性,可导致无溶液均匀性,无沉降或漂浮问题。对建筑策略没有影响。
--	---

*****Recommended Applications 应用推荐**

It can be is applied by dipping the green compound into diluted Notack- 507. The dilution ratio by water is about 1 : 10 - 20 weight/weight, depend on the condition of the compound. The dilution rate some times should be adjusted with the nature of the Rubber compound.	可以将绿色化合物浸入稀释的 Notack- 507 中应用。水的稀释比约为 1: 10 - 20 重量/重量,取决于化合物的条件。稀释率有时应根据橡胶化合物的性质来调整。
---	---

*****Handling and Storage recommendations 推荐操作存储条件**

One year/Keep cool (less than 25°C) and in closed original packing.	产品应密封存放在阴凉处,保质期一年。
---	--------------------

*****Package 包装**

Bag: 100kg/Drum 包装: 100kg/桶	
--------------------------------	--